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Abstract (en)
[origin: WO8500801A1] Glass articles are made by remelting and conditioning particulate glass. The glass may be in the form of cullet, optionally
crushed and graded, and is fed into a heating vessel (4) and a conditioning vessel (7), from which molten glass is withdrawn to form the desired
articles. The heating vessel (4) preferably incorporate a plasma heating device (6) to provide rapid and effective heating of the glass particles to form
a glass melt.

Abstract (fr)
Des articles de verre sont fabriqués par refonte et conditionnement de verre particulaire. Le verre peut être du verre de rebut, éventuellement broyé
et calibré, et il est amené dans un conteneur de chauffe (4) et dans un conteneur de conditionnement (7) d'où le verre fondu est extrait pour former
les articles désirés. Le conteneur de chauffe (4) comprend de préférence un dispositif de chauffe au plasma (6) pour obtenir une chauffe rapide et
efficace des particules de verre pour former du verre à l'état de fusion.
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